
 
 

 
 

 
 

 
 

 
GEMEENTERAAD/RAAD VOOR MAATSCHAPPELIJK WELZIJN    STAD MECHELEN 

 

 

SCHRIFTELIJKE VRAAG BUITEN DE RAADSZITTINGEN 

 

 
Indiener : Marc HENDRICKX (N-VA) 

 
 

Datum: 20/07/2020 
 

 
Onderwerp vraag: 

 
Problematiek mogelijke 2-de golf van de COVID-pandemie:  

Actie(s) stadsbestuur; 
 

 

Toelichtende nota 
 

Overal in de pers en op sociale media lezen en horen we dat we ons moeten 
voorbereiden op een tweede golf van het coronavirus. 

Het aantal coronabesmettingen zit opnieuw in een stijgende lijn, niet in het minst 
omdat de burgers onzorgvuldig omspringen met de voorgeschreven richtlijnen. 

Lokale overheden her en der werken zelf eigen plannen uit of nemen strenge 
maatregelen allerhande. 

Is er vanuit het stadsbestuur ook een planmatige aanpak van een mogelijke 2-de golf 
te verwachten?  Wordt of werd er gewerkt aan (een) bepaalde actie(s) of wordt er 

gewoon afgewacht (tot er iets wordt aangereikt vanuit de hogere overheid bvb.)? 
Hoe worden uitvoering en handhaving van strengere maatregelen, opgelegd vanuit de 

Vlaamse – en/of federale overheid, aanzien? 
 

 

 
 

 
 

naam 
 

Marc HENDRICKX (N-VA) 

 

Formulier als bijlage mailen naar gemeenteraad@mechelen.be. 
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